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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2016/17:575 Ändrade beskattningsregler för ökad privatbostadsuthyrning

Regeringen presenterade strax före sommaren ett bostadspolitiskt paket med 
förslag till 22 steg för fler bostäder. Ett av stegen var att få till stånd en ökad 
privatbostadsuthyrning.

Hittills har inga steg tagits på detta område, trots att läget är akut på 
bostadsmarknaden. Den nu rådande situationen kräver nämligen ett mer 
effektivt utnyttjande av redan befintligt bostadsbestånd. Privatpersoners 
upplåtelse av den egna bostaden är därför ett viktigt komplement till den 
ordinarie bostadsmarknaden och en möjlighet att få fram fler boenden på kort 
sikt. Här kan skatteregler och övriga regelverk vara avgörande för hur många 
bostäder som hyrs ut i andra hand.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag därför fråga finansminister Magdalena 
Andersson:

Kommer ministern inom ramen för sitt ansvarsområde i regeringen att se över 
beskattningsreglerna för att på så sätt få till stånd en ökad 
privatbostadsuthyrning och i så fall när?

………………………………………

Ewa Thalén Finné (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-21
Besvaras senast
2017-01-05
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


